

Title (en)

Hinged connection for a shower separation wall.

Title (de)

Scharnierverbindung für eine Duschtrennwand.

Title (fr)

Liaison articulée pour une paroi de séparation d'une douche.

Publication

**EP 0016932 A2 19801015 (DE)**

Application

**EP 80100555 A 19800204**

Priority

DE 2913914 A 19790406

Abstract (en)

1. Hinged connection for a shower separation wall, for the pivotable connection of a wall panel (2, 4) of the said wall to another wall panel or to the room wall, characterised by a cylindrical element (22) which is secured to one side of a wall panel (2, 4) or to the room wall as appropriate, and which extends over the entire height of the pivotably attached wall panel (2, 4), and pivot pins (28) secured at the adjoining side of the wall panel (4, 2) pivotably connected thereto engage one from above and one from below into the cylindrical space (24) inside the said element, and at the side supporting the two pivot pins (28) there is arranged a splash guard (34) partially surrounding the cylindrical hollow element (22) over the entire height of the said element.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Scharnierverbindung zum Anlenken einer Wandtafel einer Duschtrennwand an eine andere Wandtafel bzw. an die Raumwand. Auf der einen Seite einer Wandtafel (2, 4) bzw. an der Raumwand ist ein rohrartiger, zylindrischer Körper (22) befestigt, der sich über die gesamte Höhe der angelenkten Wandtafel (2, 4) erstreckt. In den Innenraum (24) des zylindrischen Körpers (22) greift jeweils von oben und von unten ein auf der anderen Seite der angelenkten Wandtafel (4, 2) befestigter Schwenkzapfen (28) ein. Auf der die beiden Schwenkzapfen (28) tragenden Seite ist ein den zylindrischen Hohlkörper (22) umfassender Spritzschutz (34) angeordnet.

IPC 1-7

**E05D 7/08; A47K 3/22; E06B 3/48**

IPC 8 full level

**A47K 3/36 (2006.01); E05D 7/08 (2006.01); E05D 15/26 (2006.01); E06B 3/48 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A47K 3/36 (2013.01); E05D 7/081 (2013.01); E05D 15/26 (2013.01); E06B 3/485 (2013.01); E05Y 2900/114 (2013.01)**

Cited by

DE102018119025B3; EP0721881A1; US5943968A; EP0911477A1; FR2770252A1; EP0355401A1; AU572354B2; WO9614777A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0016932 A2 19801015; EP 0016932 A3 19801210; EP 0016932 B1 19820609;** AT E1176 T1 19820615; DE 2913914 B1 19800424;  
DE 2913914 C2 19801211; ES 490266 A0 19801201; ES 8101186 A1 19801201

DOCDB simple family (application)

**EP 80100555 A 19800204;** AT 80100555 T 19800204; DE 2913914 A 19790406; ES 490266 A 19800402